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Torkilstötens Samfällighetsförening 
 

Protokoll från styrelsemöte 2024-12-12 Nr. 2024/8 
 

Plats: Digitalt via Teams  

Tid: 19:00 

 

Närvarande: 

Lars Johansson ordförande 

Thomas Karlsson sekreterare 

Max Strandberg styrelseledamot 

Jonas Lagerlid styrelsesuppleant 

Barbro Johansson kassör 

Inger Hjelm  styrelsesuppleant 

 

 

Frånvarande:  

Per Schjelderup styrelseledamot 

Åsa Holmius  styrelsesuppleant 

 

 

 

§ 80. Styrelsemötets öppnande 

 

Max Strandberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

 

§ 81. Val av justerare 

 

Till justerare valdes Barbro Johansson och Jonas Lagerlid.  

 

 

§ 82. Godkännande av dagordning 

 

Den föreslagna dagordningen för mötet godkändes. 

 

 

§ 83. Föregående protokoll  

 

Vi går kort igenom föregående protokoll som sedan läggs till handlingarna. 

Samtliga punkter som skulle följas upp på dagens möte finns på dagens agenda. 

 

Kvarstående uppgifter från tidigare möten:  

• Välkomstbrev 

 

 

§ 84. Rapport från GA-områden 

 

GA 11 Vägar 

Se § 69. Vinterunderhållet av vägarna har kommit igång.  
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GA 12 Sophus  

Se punkt § 90. 

 

GA 13 Grönområden 

Det har genomförts ett möte i det nya utskottet kring utveckling av fiske och dammarna, 

mycket positivt möte där nästa träff sker i januari. Därefter kommer utskottet lämna en 

rapport och plan framåt till styrelsen.  

 

Inget övrigt att rapportera.   

 

GA 14 Vatten Övre Skrållan  

Ännu ingen åtgärd. Vi tar upp dialogen med entreprenör PG-Skott igen.  

 

GA 15 Avlopp Övre Skrållan 

Se § 89. 

 

GA16 Vatten Rosenbergsområdet 

Inget nytt att rapportera. 

 

 

 

§ 85. Ekonomisk rapport & dialog om budget 2025 
 

Vi går igenom underhållsplan och budget 2025 för respektive gemensamhetsanläggning och 

för dialog om kommande utgifter nästa år.  

 

I nuläget ser vi oförändrade kostnader för GA11, GA12, GA13 och GA14, samt justeringar 

för GA15, GA16 och Admin. Sammanfattningsvis kan vi preliminärt se en mindre höjning av 

de enskilda medlemmarnas samfällighetsavgift för 2025, men att höjningen är lägre än mellan 

år 2023-2024.  

 

 

§ 86. Planering inför Årsmötet 20 april 2025, inkl. verksamhetsberättelse 
 

Vi gör en planering inför kommande årsmöte den 20 april 2025. Vår planering i korthet:  

 

• 15 feb skickar resp. GA-ansvarig sin verksamhetsberättelse till sekreterare Thomas 

• 1 april skickar styrelsen ut kallelse inkl. alla underlag inför årsmötet 

• 20 april genomförs årsmöte 

 

 

 

§ 87.  Vägar - Utskott för utredning av stickvägar 

 

Då Per Schjelderup fått förhinder att ta sig an frågan diskuterar vi möjliga ersättare, men tar 

inget beslut. Inger Hjelm är redo att bidra med sina erfarenheter och tidigare kunskaper i 

frågan. Frågan om ansvarig för frågan bordläggs till nästa möte. 
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§ 88. Vägar – svar från Trafikverket om rätt till nya bidrag 

 

Vi har blivit beviljade ytterligare bidrag, 15 000 kr, för nya vägsträckor för statligt bidrag från 

Trafikverket enligt tidigare ansökan från styrelsen (Lars och Thomas).  

 

 

§ 89. Information om senaste mötet i utskottet om avloppsanläggning GA 15  
 

Mötet beslutar om ett extrainsatt styrelsemöte för att diskutera frågan den 16 november 2024, 

kl. 20:00 via Teams. 

 

 

§ 90. Sophus – förändrad sortering från 1 januari 2027, dialog med Bergs kommun 

 

Från och med den 1 januari 2027 kommer nya regler att gälla för återvinning av 

pappersförpackningar, glas och metall, mm. Dagens återvinningsstationer kommer försvinna 

och ska istället göras ”fastighetsnära”, utifrån en närhetsprincip där både sopor och 

återvinning hanteras på ett och samma ställe. I likhet med den sortering som vanligtvis finns i 

bostadsrättsföreningar.  

 

Vi (Thomas) har inlett en dialog med Bergs kommun kring förändringens innebörd och 

konsekvenser. Vi kommer behöva göra förändringar i befintliga sophus och eventuellt också 

utbyggnad för att få tillräckligt utrymme för fler kärl för återvinning. I dialogen har Bergs 

kommun framfört önskemål om att vi går samman med fler samfälligheter i närområdet, så 

därför kommer vi ta kontakt med flera.  

 

Frågan tas upp igen på nästa möte, Thomas & Inger tar frågan vidare.  

 

 

 

§ 91.  Övriga frågor / Frågor till nästa möte  

 

GA14 Vatten övre skrållan. Vi beslutar at Inger ska ta upp kontakten med PG Skott för att få 

till ett byte av pumpen, enligt tidigare beslutad offert.  

 

 

§ 92. Nästa styrelsemöte 

 

Nästa extrainsatta styrelsemöte sker den 16 december kl. 20:00, via Teams.  

Nästa styrelsemöte sker den 6 februari 2025 kl. 19:00, via Teams.  

 

 

§ 95. Mötets avslutande 

 

Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet.  

 

 

Till nästa möte:  

• Ansvarig för utredning av stickvägar 
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• Nästa steg i framtidens sortering/avfallshantering 

 

 

 

Vid protokollet:  Justeras: 

 

Mötet justeras digitalt enligt bilaga  

 

Thomas Karlsson  Barbro Johansson Jonas Lagerlid 
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Torkilstötens Samfällighetsförening 
 


Protokoll från styrelsemöte 2024-12-12 Nr. 2024/8 
 


Plats: Digitalt via Teams  


Tid: 19:00 


 


Närvarande: 


Lars Johansson ordförande 


Thomas Karlsson sekreterare 


Max Strandberg styrelseledamot 


Jonas Lagerlid styrelsesuppleant 


Barbro Johansson kassör 


Inger Hjelm  styrelsesuppleant 


 


 


Frånvarande:  


Per Schjelderup styrelseledamot 


Åsa Holmius  styrelsesuppleant 


 


 


 


§ 80. Styrelsemötets öppnande 


 


Max Strandberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  


 


 


§ 81. Val av justerare 


 


Till justerare valdes Barbro Johansson och Jonas Lagerlid.  


 


 


§ 82. Godkännande av dagordning 


 


Den föreslagna dagordningen för mötet godkändes. 


 


 


§ 83. Föregående protokoll  


 


Vi går kort igenom föregående protokoll som sedan läggs till handlingarna. 


Samtliga punkter som skulle följas upp på dagens möte finns på dagens agenda. 


 


Kvarstående uppgifter från tidigare möten:  


• Välkomstbrev 


 


 


§ 84. Rapport från GA-områden 


 


GA 11 Vägar 


Se § 69. Vinterunderhållet av vägarna har kommit igång.  







 


 


 


GA 12 Sophus  


Se punkt § 90. 


 


GA 13 Grönområden 


Det har genomförts ett möte i det nya utskottet kring utveckling av fiske och dammarna, 


mycket positivt möte där nästa träff sker i januari. Därefter kommer utskottet lämna en 


rapport och plan framåt till styrelsen.  


 


Inget övrigt att rapportera.   


 


GA 14 Vatten Övre Skrållan  


Ännu ingen åtgärd. Vi tar upp dialogen med entreprenör PG-Skott igen.  


 


GA 15 Avlopp Övre Skrållan 


Se § 89. 


 


GA16 Vatten Rosenbergsområdet 


Inget nytt att rapportera. 


 


 


 


§ 85. Ekonomisk rapport & dialog om budget 2025 
 


Vi går igenom underhållsplan och budget 2025 för respektive gemensamhetsanläggning och 


för dialog om kommande utgifter nästa år.  


 


I nuläget ser vi oförändrade kostnader för GA11, GA12, GA13 och GA14, samt justeringar 


för GA15, GA16 och Admin. Sammanfattningsvis kan vi preliminärt se en mindre höjning av 


de enskilda medlemmarnas samfällighetsavgift för 2025, men att höjningen är lägre än mellan 


år 2023-2024.  


 


 


§ 86. Planering inför Årsmötet 20 april 2025, inkl. verksamhetsberättelse 
 


Vi gör en planering inför kommande årsmöte den 20 april 2025. Vår planering i korthet:  


 


• 15 feb skickar resp. GA-ansvarig sin verksamhetsberättelse till sekreterare Thomas 


• 1 april skickar styrelsen ut kallelse inkl. alla underlag inför årsmötet 


• 20 april genomförs årsmöte 


 


 


 


§ 87.  Vägar - Utskott för utredning av stickvägar 


 


Då Per Schjelderup fått förhinder att ta sig an frågan diskuterar vi möjliga ersättare, men tar 


inget beslut. Inger Hjelm är redo att bidra med sina erfarenheter och tidigare kunskaper i 


frågan. Frågan om ansvarig för frågan bordläggs till nästa möte. 


 







 


 


§ 88. Vägar – svar från Trafikverket om rätt till nya bidrag 


 


Vi har blivit beviljade ytterligare bidrag, 15 000 kr, för nya vägsträckor för statligt bidrag från 


Trafikverket enligt tidigare ansökan från styrelsen (Lars och Thomas).  


 


 


§ 89. Information om senaste mötet i utskottet om avloppsanläggning GA 15  
 


Mötet beslutar om ett extrainsatt styrelsemöte för att diskutera frågan den 16 november 2024, 


kl. 20:00 via Teams. 


 


 


§ 90. Sophus – förändrad sortering från 1 januari 2027, dialog med Bergs kommun 


 


Från och med den 1 januari 2027 kommer nya regler att gälla för återvinning av 


pappersförpackningar, glas och metall, mm. Dagens återvinningsstationer kommer försvinna 


och ska istället göras ”fastighetsnära”, utifrån en närhetsprincip där både sopor och 


återvinning hanteras på ett och samma ställe. I likhet med den sortering som vanligtvis finns i 


bostadsrättsföreningar.  


 


Vi (Thomas) har inlett en dialog med Bergs kommun kring förändringens innebörd och 


konsekvenser. Vi kommer behöva göra förändringar i befintliga sophus och eventuellt också 


utbyggnad för att få tillräckligt utrymme för fler kärl för återvinning. I dialogen har Bergs 


kommun framfört önskemål om att vi går samman med fler samfälligheter i närområdet, så 


därför kommer vi ta kontakt med flera.  


 


Frågan tas upp igen på nästa möte, Thomas & Inger tar frågan vidare.  


 


 


 


§ 91.  Övriga frågor / Frågor till nästa möte  


 


GA14 Vatten övre skrållan. Vi beslutar at Inger ska ta upp kontakten med PG Skott för att få 


till ett byte av pumpen, enligt tidigare beslutad offert.  


 


 


§ 92. Nästa styrelsemöte 


 


Nästa extrainsatta styrelsemöte sker den 16 december kl. 20:00, via Teams.  


Nästa styrelsemöte sker den 6 februari 2025 kl. 19:00, via Teams.  


 


 


§ 95. Mötets avslutande 


 


Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet.  


 


 


Till nästa möte:  


• Ansvarig för utredning av stickvägar 







 


• Nästa steg i framtidens sortering/avfallshantering 


 


 


 


Vid protokollet:  Justeras: 


 


Mötet justeras digitalt enligt bilaga  


 


Thomas Karlsson  Barbro Johansson Jonas Lagerlid 
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